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ZAPYTANIE 

 

w sprawie  remontu w bloku nr 9 na os. Powstańców Warszawy 

 

W trakcie spotkania z mieszkańcami zgłosili się do mnie mieszkańcy bloku nr 9 na 

os. Powstańców Warszawy.  

Zwrócili uwagę na fakt dokonania niezbędnego remontu tego bloku. Poinformowali 

mnie równie, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami ZKZL-u, którzy również 

potwierdzili konieczność dokonania takiego remontu i obiecali iż zostanie podjęte 

takie działanie w najbliższym czasie. 

Dodatkowo należy zwrócić uwagę na fakt, iż w bloku tym mieszkają osoby 

niepełnosprawne. 

 

Zwrócono również uwagę, iż na tym spotkaniu pojawiła się prośba o rozwiązanie 

problemu z bezpośrednim wyjściem z lokali na chodnik, po którym jeżdżą dzieci na 

rowerkach czy też hulajnodze i powodują niebezpieczne sytuacje szczególnie dla 

osób niepełnosprawnych. 

 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na pytania: 

1. Kiedy zostanie wykonany remont bloku nr 9 i w jakim zakresie? 

2. Czy zostanie rozwiązany problem z bezpośrednim wyjściem z lokali na chodnik?  

 

 

  

Z poważaniem, 

Małgorzata Dudzic-Biskupska 

Radna Miasta Poznania 



 

 
 
 


